
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 6. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 348
Vil ministeren redegøre for initiativerne for at sikre en generel reduktion af sagsbehand-
lingstiden i huslejenævnene i henhold til aftalen mellem regeringen, DF, SF, EL og ALT 
om Initiativer mod kortsigtede investeringer i private udlejningsboliger af 30. januar 2020, 
og herunder oplyse, hvad der er aftalt med KL med hensyn til udmøntningen af redukti-
onen af sagsbehandlingstiden, jf. bemærkningerne til lovforslag L 178 om ændring af 
lov om leje og lov om midlertidig regulering af boligforholdene (Styrkelse af lejerne) (folke-
tingsåret 2019-20)? Og vil ministeren endvidere oplyse status for initiativerne, herunder 
i form af en opgørelse over hvor langt man er nået i forhold til at sikre en reduktion i 
sagsbehandlingstiden i huslejenævnene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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